
  PROTOKÓŁ NR 13/07

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego oraz Komisji Gospodarki 

Komunalnej, które odbyło się 07 grudnia 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Ad. 1 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji Ładu i Porządku Publicznego:
1. Ewa Pędziwiatr – Przewodnicząca,
2. Roman Kołodziej,
3. Kordian Kosowski,
4. Zbigniew Mazurak,
5. Roman Tryhubczak.

Członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej:
6. Roman Kołodziej – Przewodniczący,
7. Zofia Ujma,
8. Tadeusz Cwynar,
9. Andrzej Machnica,
10. Henryk Płoński

Członkowie nieobecni usprawiedliwieni:

11. Genowefa Pohoska,
12. Anna Klepacz

Zaproszone osoby:

1. Małgorzata Więckowska
2. Andrzej Łękawa

Ad. 2 Po przywitaniu zgromadzonych przyjęto porządek obrad, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 12/07 z posiedzenia Komisji KŁi PP odbytego w dniu 16 listopada 2007r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego stacji narciarskiej w Kowarach-Podgórze.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasadności funkcjonowania Łużyckiego Oddziału Straży 

Granicznej w Lubaniu.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

na rzecz Skarbu Państwa.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.  3  Przewodnicząca  komisji  poinformowała,  że  protokół  ostatniego  posiedzenia  został 

sporządzony i znajduje się w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do jego treści. Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4 Komisje negatywnie opiniują projekt uchwały 9 głosami „przeciw”  .

Komisje uzasadniły  swoje   stanowisko  następującymi  argumentami:

1. wysoki, w granicach 20 –25 mln złotych,  koszt  inwestycji 

2. wysoki , około 20 tysięcy złotych,  koszt zmiany miejscowego planu zagospodarowania

Ad.  5  Komisje jednogłośnie pozytywnie opiniują projekt uchwały przyjmując stanowisko, że zamierzenie 

likwidacji oddziału Straży Granicznej  jest nieracjonalne i szkodliwe zarówno dla społeczności lokalnej, jak i 

dla bezpieczeństwa państwa. 

Ad.   6 Komisje jednogłośnie pozytywnie opiniują projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 



darowizny nieruchomości położonej w Kowarach przy ulicy Pstrowskiego z przeznaczeniem na budowę nowej 

siedziby Komisariatu Policji w Kowarach.

Ad.   7 

W sprawach bieżących :

1. Przewodnicząca Komisji Ładu poinformowała zebranych, że Dolnośląski Inspektor Nadzoru 
Budowlanego wezwał postanowieniem Nr 1920/2007 Koło Łowieckie „Knieja” do uzupełnienia 
materiału dowodowego w ramach złożonego odwołania w sprawie naprawy muru przy ulicy 
Jeleniogórskiej (brak dokumentu potwierdzającego sposób reprezentacji Koła).
2. Ponownie  poruszono  kwestię   tegorocznego  budżetu  MSR  –u.   Z  uwagi  na  pojawienie  się,   po 

przeprowadzonej kontroli wewnętrznej, wielu  wątpliwości  co do celowości, rzetelności i gospodarności w 

wydatkowaniu  pieniędzy przez MSR w roku 2007 obecni na posiedzeniu  radni  skierowali  wniosek do 

Komisji Rewizyjnej 

o zbadanie gospodarki finansowej, w tym wykonanie budżetu Miejskiej Służby Ratowniczej. 

Komisje wnoszą, by stosowana informacja dostarczona została w I kwartale 2008 roku przed 

ostatecznym  uchwaleniem budżetu na rok 2008.

3. Komisje ponowiły wniosek do Burmistrza o:

• odłowienie psów znajdujących się w mieszkaniu po zmarłej  Barbarze  Schneid. Dalsze 

pozostawanie psów bez zapewnienia im właściwej opieki stanowi zagrożenie dla życia i 

zdrowia ludzi oraz  zwierząt,

• udrożnienie studzienek kanalizacyjnych,

• uzupełnienie  oświetlenia  przy  wjeździe  do  Kowar  oraz   na  ulicy  Borusiaka,  gdzie 

notorycznie  dochodzi  do  demolowania  latarni,  natomiast  Komendant  Policji   miał 

częściej kierować patrole w tę okolicę.

4. Ponadto Komisje wnioskowały o:

• wycięcie topoli na ulicy Leśnej, między pasami ruchu,

• zabezpieczenie i naprawę barierek wzdłuż rzeki Jedlicy na ulicy Kowalskiej.

Na zakończenie posiedzenia radni zostali zapoznani z informacją o przebiegu spotkania zorganizowanego z 

mieszkańcami  okręgu  wyborczego  SP  3  w  Kowarach  przez   Kordiana  Kosowskiego  i  Ewę  Pędziwiatr. 

Uczestnikom spotkania przybliżono tematykę prac Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą  oraz 

Komisji Ładu,  omówiono propozycje do budżetu na rok 2008.

Mieszkańcy na wstępie dyskusji oznajmili:  „kierunek działania Miasta pogrąża nas finansowo”.

W  swych  pytaniach   skupieni  byli  głównie  na  tematach  związanych  z  podwyżką  cen  wody  i  ścieków,  z 

możliwością wyjścia ze sp-ki KSWiK, na te zagadnienia odpowiedzi udzielał między innymi Prezes KPWiK 

Pan Daniel  Szatkowski.  Ponadto skierowano wprost do pana burmistrza pytanie o  treści:  „co zrobi,  gdy 

ludzie  nie  będą płacić  za  wodę i  ścieki”,  odpowiedzi  oczekują  na kolejnym spotkaniu.  Następne pytania 

dotyczyły   zasad  ustalania  opłaty  za  śmieci  -  stwierdzono,  że  kampania  informacyjna  poprzedzająca 

referendum była niedostatecznie szczegółowa. Ważną sprawą dla  Kowarzan  jest nadal niszczejący basen, 

przybyli mieszkańcy opowiedzieli się za jego sprzedażą. Na podnoszone problemy odpowiedzi udzielali także 

radni powiatowi w osobach : członek zarządu Starostwa Powiatowego – Krzysztof Łubiński oraz Jarosław 

Kotliński. Omówili  perspektywę  istnienia  szpitala „Bukowiec”. 

Wnioski do burmistrza

1. zadbać o właściwe zimowe utrzymanie ulicy Podgórze- wniosek pana Wożniesińskiego 

2. uporządkować teren   po wykonaniu wykopu pod węzłem grzewczym na ulicy Borusiaka



3. rozpatrzyć sprawę wycinki drzew przy ulicy Jeleniogórskiej 16a, pisma były kierowane do 

Urzędu Miasta przez Pana A. Witke

4. uzupełnić oświetlenie  między ulicą Tkaczy i Rzemieślniczą oraz Borusiaka

5. zakończyć sprawę rozkopu ulicy Rzemieślniczej.

Ad. 8    Przewodniczący zamknęli posiedzenie o godzinie 18:30. 

                                                                                           Przewodniczący Komisji

 Gospodarki Komunalnej

Protokołowali:                                                                                             Przewodnicząca Komisji

Roman Kołodziej

Ewa Pędziwiatr                                                                                         Ładu i Porządku Publicznego 


